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Vragen van het statenlid François Babijn (Partij voor Zeeland) ingevolge artikel 44 reglement van orde

 
AANHANGSEL 

tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2017 nummer 216. 
 
 

Vragen ingevolge artikel 44 van het regle-
ment van orde inzake Toekomst Voortgezet 
Onderwijs in Zeeuws-Vlaanderen  

Antwoorden van gedeputeerde staten: 

(ingekomen 17 november 2017)  

1. Waarom heeft uw College, zonder 
overleg met Provinciale Staten, binnen 
een paar dagen na publicatie van dat 
‘Eindrapport’ het standpunt 
ingenomen alleen ‘bereid te zijn ver-
antwoordelijkheid te nemen in het 
kader van de leefbaarheid (onder meer 
voldoende openbaar vervoer en 
scholierenvervoer), maar geen provin-
ciale taak te zien in de financiering 
van Voortgezet Onderwijs’? 
 

1. Dit standpunt is ingenomen omdat de 
Provincie Zeeland geen wettelijke taak of 
beleid heeft op het gebied van voortgezet 
onderwijs. Dit hebben we wel als het gaat 
om scholierenvervoer, openbaar vervoer in 
relatie tot leefbaarheid. 

2.  Het Eindrapport Taskforce Voortgezet 
Onderwijs Zeeuws-Vlaanderen 
spreekt van een package deal waarin 
alle partijen, de betrokken 
schoolbesturen en de betrokken over-
heden hun verantwoordelijkheid 
dienen te nemen! Waarom heeft uw 
College, tijdens dit uiterst gevoelige 
proces, gekozen voor deze wijze van 
opereren en communiceren, een 
wijze waarmee uw College de toe-
komst van het Voortgezet Onderwijs in 
Zeeuws-Vlaanderen onnodig verder 
onder druk zet? 
 

2. Wij delen uw mening niet dat de wijze van 
communiceren de toekomst van het voort-
gezet onderwijs in Zeeuws-Vlaanderen  
onnodig verder onder druk heeft gezet. 

3. Beseft uw College dat deze problema-
tiek in Zeeuws-Vlaanderen niet 
alleen het onderwijs raakt maar met 
name ook de leefbaarheid en de 
economie in zijn totaliteit? 
 

3. Ja.  

4. Is uw College met de Fractie van de 
PARTIJ VOOR ZEELAND (PVZ) 
van mening dat het welslagen van 
‘Campus Zeeland’ mede afhankelijk is 
van de instroom van studenten uit 
Zeeuws-Vlaanderen en dat die in-
stroom wederom afhankelijk is van het 
voortbestaan van adequate VO voor-
zieningen in met name dat deel van 
onze provincie om verder weglekken 
naar België te voorkomen? 

4. Ja.  
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5. Er dient door alle in het rapport ge-
noemde betrokken partijen, waaronder 
de provincie Zeeland, een zwaarwe-
gend besluit genomen te worden voor 
1 januari 2018. Is uw College bereid, 
gezien die tijdsdruk, per omgaande 
in overleg te treden met Provinciale 
Staten van Zeeland, teneinde deze 
uiterst belangrijke problematiek de 
aandacht te geven die het verdient? 

5. Dit gesprek heeft inmiddels plaatsgevon-
den tijdens de vergadering van de commis-
sie Economie van 24 november jl.  

 
 

 MIDDELBURG,  28 november 2017 
 
 

Namens de Partij voor Zeeland,  
 

Gedeputeerde Staten, 
 

François Babijn Drs. J.M.M. Polman 
 A.W. Smit 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


